
Protokół Nr XLIV

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 17  marca 2022 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów;

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 1 marca 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –
projekt nr 523/22,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok –  projekt nr 524/22,

c) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności
zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2022 – projekt nr 525/22, 

d) powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 526/22.

    5. Wolne wnioski w tym:

       - informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 25.02.2022 r. do  
15.03.2022 r.

        6.  Zamknięcie sesji.
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Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  nr  XLIII  z  sesji  z  dnia  1  marca  2022  roku  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 4 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –

projekt nr 523/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXIV/530/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie  wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok –  projekt nr

524/22.

Radny Tomasz Otrębski odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu Miasta i Gminy Staszów

na  2022  rok  w dziale:  600 „transport  i  łączność"  w związku  z  otrzymaną  dotacją  z  Funduszu

Rozwoju  Dróg na realizację  zadania dotyczącego przebudowy ul.  KEN w Staszowie  w kwocie

2 000 443,00 zł.  Następnie zapytał, czy jest wykonany projekt przebudowy tej ulicy oraz poprosił

o przedstawienie planowanego zakresu prac objętych zadaniem. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć wyjaśnił,  iż  zakres  prac  związanych

z  przebudową  ulicy  KEN  wiąże  się  m.in.  z  likwidacją  chodnika,  pogłębieniem  parkingów,

przesunięciem osi  jezdni,  poprawieniem bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych, rozbudową

skrzyżowań  i  układu  komunikacyjnego  oraz  kwestie  związane  z  kanalizacją  deszczową,

odprowadzeniem wód opadowych i wymianą oświetlenia.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXIV/531/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z - ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w  sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu

bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2022 – projekt nr 525/22.

Po  zapoznaniu  z  projektem o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Tomasz  Otrębski, który  zapytał

o częstotliwość wyłapywania bezpańskich zwierząt oraz miesięczne koszty z tym związane. 

Do  powyższego  odniosła  się Z  -  ca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  Ewa  Kondek.

Poinformowała,  iż  środki  finansowe  zabezpieczone  na  te  działania  wykazane  są  w  projekcie

uchwały  przedłożonym  radnym.  W zakresie  częstotliwości  wyłapywania  bezpańskich  zwierząt

wyjaśniła,  iż  są  to  kwestie  zależne  od  bieżącej  sytuacji,  w związku  z  czym nie  jest  możliwe

udzielenie jednoznacznej odpowiedzi na postawione zapytanie.  

Radny Tomasz Otrębski zapytał, o wysokość stawki podatku od posiadania psa na terenie miasta.

Z-ca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  Ewa  Kondek  przypomniała  radnemu,  iż  nie  ma

wprowadzonej opłaty od posiadania psów na terenie naszej gminy.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXIV/532/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 526/22.

Następnie Pani  Grażyna Kowalska osoba  wskazana  przez  Młodzieżową  Radę  Miejską

w  Staszowie  na  jej  opiekuna  przedstawiła  zgromadzonym  swoją  osobę.  Wyraziła  wolę

współdziałania  z  samorządem  w  inicjowaniu  działań  na  rzecz  rozwoju  Młodzieżowej  Rady

Miejskiej i podziękowała za wybór jej osoby do sprawowania funkcji opiekuna. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXIV/533/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach radny Zdzisław Brzyszcz poruszył kwestię planowanej budowy bloku po

byłym sklepie Społem w rejonie bloku mieszkalnego Kołłątaja 4 w Staszowie. Poinformował, iż
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wśród mieszkańców są sprzeciwy co do tej inwestycji, w związku z czym zwrócił się do Burmistrza

o informacje w poruszonej sprawie.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do zapytania radnego Zdzisława

Brzyszcza poinformował,  iż  prowadzone jest  postępowanie administracyjne w sprawie wydania

warunków  zabudowy  dla  tej  inwestycji.  Dodał,  iż  strony  postępowania  mogą  zapoznać  się

z dokumentacją w sprawie w Wydziale Inwestycji i Planowania Przestrzennego i wnieść uwagi.

Radny Tomasz Otrębski do powyższego dodał, iż Wspólnota Mieszkaniowa bloku Kołłątaja 6

w Staszowie, której to wspólnocie przewodniczy, jako strona postępowania również wypowie się

w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zapoznał z informacją z działalności za okres

od  25.02.2022  r.  do  15.03.2022  r.  (w  załączeniu  do  protokołu).  Ponadto  przedstawił  obecnie

prowadzone zadania inwestycyjne na terenie miasta i gminy Staszów. Przedstawił również bieżącą

sytuację  związaną  z  prowadzonymi  działaniami  na  rzecz  pomocy  Ukrainie  i  prowadzonych

zbiórkach rzeczy i żywności na terenie gminy. Poinformował o dalszych planach zabezpieczenia

kolejnych miejsc noclegowych dla uchodźców w wytypowanych budynkach Ochotniczych Straży

Pożarnych. 

Zgromadzeni na sesji,  na wniosek  radnego Piotra Kasperkiewicza uczcili  minutą ciszy ofiary

wojny na Ukrainie. 

Radny Mariusz Łazarz zapytał, czy jest możliwe złożenie wniosku w ramach środków z programu

rządowego Polski Ład w zakresie przebudowy ulicy Place w Staszowie. Zwrócił się do Burmistrza

o ustosunkowanie się do poruszonej kwestii. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  przedmiotowy  ciąg

komunikacyjny  z  racji  lokalizacji  w  starej  historycznej  zabudowie  miasta  Staszowa  nie  jest

dostosowany  do  obecnie  obowiązujących  przepisów  umożliwiających  w  pełni  zachowanie

obecnych  standardów  technicznych.  Dodał,  iż  szerokość  obecnego  pasa  drogowego  ul.  Place,

uniemożliwia  wykonanie  ciągów  pieszo-jezdnych  przy  wykorzystaniu  środków  inwestycyjnych

pochodzących z dotacji  na rozwój sieci  drogowej.  Możliwość przystąpienia do jej  przebudowy,

uzależniona  będzie  od  możliwości  finansowych  gminy,  a  także  możliwości  pozyskania

dofinansowania przeznaczonego na cele inne niż rozwój sieci drogowej.

Radny Tomasz Otrębski zapytał Burmistrza, czy w perspektywie lat planowany jest kompleksowy

remont  oczyszczalni  ścieków.  Zapytał  również,  czy  Burmistrz  jest  w  posiadaniu  informacji

w zakresie zniesienia tonażu do 12 ton na drodze wojewódzkiej „764” od Staszowa do Połańca.  

W zakresie  zapytania  dotyczącego  zniesienia  tonażu  na  drodze  wojewódzkiej  od  Staszowa  do

Połańca  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  odpowiedział,  iż  nie  posiada
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oficjalnych informacji w sprawie, w związku z czym nie udzieli odpowiedzi na zapytanie. Dodał, iż

zostanie skierowane pismo do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg w Wojewódzkich w Kielcach celem

udzielenia odpowiedzi na postawione zapytanie. W zakresie zapytania dotyczącego oczyszczalni

ścieków  przypomniał,  iż  został  złożony  wniosek  w  ramach  pozyskania  środków  z  programu

rządowego  Polski  Ład  na  gospodarkę  wodno  –  ściekową  na  terenie  miasta  i  gminy  Staszów.

Wyjaśnił,  iż przedmiotowy wniosek obejmuje modernizację oczyszczalni ścieków, studni i ujęć,

rozbudowę  i  modernizację  wodociągów,  modernizację  kanalizacji  sanitarnej.  Nadmienił,  iż

w sytuacji braku uzyskania wsparcia z powyższego źródła podjęte zostaną działania pozyskania

środków  w  ramach  dotacji  z  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  lub  Regionalnego

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. 

Radny Stanisław Altenberg  odniósł się do zapytania radnego Tomasza Otrębskiego w zakresie

zniesienia tonażu na drodze wojewódzkiej od Staszowa do Połańca. Przekazał, iż z posiadanych

informacji  wynika,  iż  Urząd  Marszałkowski  proceduje  za  ograniczeniem tonażu  do  12  ton  na

przedmiotowym odcinku drogi wojewódzkiej i poruszona kwestia obecnie jest w fazie uzgodnień.

Pan  Tomasz  Klimek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie poinformował

o piśmie, jakie w ostatnim czasie wpłynęło do Rady Miejskiej w Staszowie tj.:

-  petycja  mieszkańców Miasta  i  Gminy Staszów w sprawie  zmian w projekcie  nowego

„Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Staszów”.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 11:30 do godz: 13:10.

                                                                                                      

Protokolant:                  Przewodniczący     

Aldona Janicka       Rady Miejskiej w Staszowie    

                                                                                           ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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